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Protokół Nr X/2025 

z X sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 28 stycznia 2025 roku 

Obrady X sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 28 

stycznia 2025 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-310 

Karczmiska o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:14 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram X sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 28 stycznia 2025 

r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik, Skarbnika 

Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, obsługę prawną 

Pana Michała Banię, Prezesa Zarządu Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w 

Bełżycach Sp. z o.o. Pana Grzegorza Szaconia, Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z 

o.o. w Karczmiskach Pana Mariusza Bigosa jak również informatyka Pana Marcina Łukasika i 

pracownika ds. obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów. 



 

ORG.0002.1.2025 

2 
 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 15 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 

wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na urządzenia mobilne i radni mieli możliwość 

zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, 

bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Żadnych wniosków ani uwag nie było, w 

związku z tym zamknął ten punkt obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z IX sesji Rady 

Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i każdy 

radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do protokołu z IX sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z IX sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z IX sesji Rady Gminy IX kadencji został przyjęty i 

zamknął ten punkt obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. 

Marcin Jarosz powiedział, że skoro została podpisana umowa z Zakładem Zagospodarowania 

Odpadów Komunalnych w Bełżycach Sp. z o. o. na zagospodarowanie odpadów komunalnych 

odebranych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Karczmiska i dzięki temu mają być 

oszczędności, to może warto by wznowić odbieranie popiołu od mieszkańców na zasadzie 

wystawki. Jeśli nie da się tego zrobić na stałe, to może warto zrobić jednorazową akcję na 

przykład w marcu. 
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Michał Walencik powiedział, że w rowie przydrożnym koło sklepu w centrum Karczmisk leży 

bardzo dużo śmieci i nie ma się co temu dziwić, bo w okolicy nie ma żadnego kosza na śmieci. 

Do tego sklepu przychodzi dużo dzieci, bo jest to blisko szkoły. Poprosił, żeby gdzieś w pobliżu 

postawić jakiś kosz na śmieci i może to rozwiąże problem. 

Lucyna Kobiałka powiedziała, że obowiązkiem właściciela sklepu jest zapewnienie kosza na 

śmieci. 

Michała Walencik poprosił o przygotowanie w najbliższym czasie informacji na jakie drogi z 

terenu Gminy Karczmiska zostały złożone wnioski o dofinansowanie i w jakich programach na 

dofinansowanie remontu dróg gmina ma zamiar brać udział w roku 2025. 

5. Informacja Prezesa Zarządu Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych 

w Bełżycach Sp. z o.o.. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim była informacja Prezesa Zarządu 

Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Bełżycach Sp. z o.o.. Powiedział, że 

Prezes Zarządu ZZOK w Bełżycach Sp. z o.o. został zaproszony na sesję w związku z tym, że 

Wójt Gminy Pani Alicja Bełcik podpisała umowę na zagospodarowanie odpadów z terenu 

Gminy Karczmiska z Zakładem Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Bełżycach Sp. z 

o.o. Chcieliśmy, żeby na dzisiejszej sesji była możliwość zapoznania się z działalnością właśnie 

tego zakładu, ponieważ dzięki temu może zostanie rozszerzona świadomość społeczeństwa na 

temat gospodarowanie odpadami, po czym oddał głos Prezesowi. 

Grzegorz Szacoń przedstawił prezentację, która stanowi Załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. 

Grzegorz Bartoś zapytał, czy w kwestii segregacji tych śmieci coś się zmieniło. 

Grzegorz Szacoń powiedział, że raczej nie, ale wszyscy czekają na ten rok, bo wszyscy płacimy 

horrendalne kwoty za opakowania i dodatkowo płacimy za nie kilkakrotnie, bo producent 

pakując produkt oczywiście dolicza sobie kwotę za opakowanie, my to kupujemy, przynosimy 

do domu, rozpakowujemy i opakowanie wrzucamy do śmieci, które potem oddajemy do gminy, 

a gmina potem wywozi to na wysypisko i za to opakowanie płacimy podwójnie. Najpierw w 

sklepie, a potem w gminie w opłacie śmieciowej. i dlatego jest teraz żywa dyskusja w 

środowisku odpadowym, żeby ci przedsiębiorcy ponosili koszty wprowadzania na rynek tych 

opakowań. Oprócz tego powinno powstać wiele spalarni, bo nie ma konkurencji w tej dziedzinie 

i dopóki nie powstanie konkurencja to ten rynek się nie wyreguluje. Powiedział, że jest 

nadprodukcja frakcji palnej w stosunku do zdolności instalacji do ich przetwarzania. Powiedział, 

że nie należy się bać spalarni, bo na przykład PGE Rzeszów palą odpady zmieszane takie wprost 

ze śmieciarek i emisja przez jeden dzień, gdzie samochody wyładowują się przez cały czas, jest 

mniejsza niż z jednego papierosa, a technologie tam są zastosowywane bardzo proste. 

Michał Walencik powiedział, że od stycznia 2025 roku ubrania/tekstylia nie mogą być wyrzucane do 

kosza na odpady zmieszane, w związku z tym zapytał jak wygląda sytuacja z tymi odpadami. 

Grzegorz Szacoń powiedział, że tekstylia są przyjmowane, ale instalacja nic nie może z nimi 

zrobić tylko spalić. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z tym 

zamknął ten punkt obrad. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska w 2024 roku. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w 2024 roku. 

Powiedział, że sprawozdania te obejmują swoim zasięgiem dwie kadencje: pierwsza to końcówka 

ósmej kadencji i druga to początek obecnej dziewiątej kadencji. Te dwie kadencje różnią się 

składami osobowymi, jednak nie ma to znaczenia w pracach poszczególnych komisji i tak w dniu 

wczorajszym odbyło się wspólne posiedzenie komisji stałych oraz dzisiaj przed sesją Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, na których radni opracowali sprawozdania z działalności w 2024 

roku i efektem czego jest właśnie ten projekt uchwały. Poprosił Przewodniczących 

poszczególnych komisji o odczytanie sprawozdań wypracowanych na posiedzeniach. 

Salę obrad opuściła radna Pani Renata Kłak. 

Krzysztof Karaś powiedział, że wnioskuje o nie odczytywanie treści sprawozdań przez 

Przewodniczących poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, w związku z tym, 

że radni doskonale znają treść sprawozdań i nie jest to potrzebne. 

Michał Walencik poprosił o potwierdzenie quorum. Na sali obrad było 14 radnych, po czym 

zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski. Takich nie było, w związku z powyższym zarządził 

głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: nie odczytywania treści sprawozdań przez Przewodniczących 

poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, zgłoszony przez radnego Pana 

Krzysztofa Karasia 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (1) 

Renata Kłak 

Michał Walencik stwierdził, że wniosek w sprawie nie odczytywania treści sprawozdań przez 

Przewodniczących poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, zgłoszony przez 

radnego Pana Krzysztofa Karasia został przyjęty i w związku z tym poszczególne sprawozdania 

nie będą odczytywane, po czym zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 

Komisji Rady Gminy Karczmiska w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (1) 

Renata Kłak 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/53/2025 w sprawie przyjęcia sprawozdań z 

działalności stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w 2024 roku została podjęta i zamknął 

ten punkt obrad. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy Karczmiska 

oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska na rok 2025 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy Karczmiska oraz planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy Karczmiska na rok 2025. Powiedział, że w dniu wczorajszym odbyło się wspólne 

posiedzenie komisji stałych oraz dzisiaj przed sesją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na 

których radni opracowali plany pracy poszczególnych komisji na rok 2025 i efektem czego jest 

właśnie ten projekt uchwały. Poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o odczytanie 

planów pracy wypracowanych na posiedzeniach. 

Na salę obrad wróciła radna Pani Renata Kłak. 

Artur Karaś powiedział, że wnioskuje o nie odczytywanie treści planów pracy przez 

Przewodniczących poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, w związku z tym, 

że radni doskonale znają treść tych planów pracy i nie jest to potrzebne. 

Michał Walencik poprosił o potwierdzenie quorum. Na sali obrad było 15 radnych, po czym 

zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski. Takich nie było, w związku z powyższym zarządził 

głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: nie odczytywania planów pracy przez Przewodniczących 

poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, zgłoszony przez radnego Pana Artura 

Karasia 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że wniosek w sprawie nie odczytywania planów pracy przez 

Przewodniczących poszczególnych stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska, zgłoszony przez 

radnego Pana Artura Karasia został przyjęty i w związku z tym poszczególne plany pracy nie 
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będą odczytywane, po czym zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy Karczmiska oraz planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy Karczmiska na rok 2025. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy 

Karczmiska oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/54/2025 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Rady Gminy Karczmiska oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska na 

rok 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie petycji 

Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. Powiedział, że w dniu dzisiejszym przed sesją 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła posiedzenie, na którym radni wypracowali 

stanowisko dotyczące petycji i na podstawie tego stanowiska powstał projekt uchwały. Poprosił 

mecenasa Pana Michała Banię o krótkie przedstawienie tematu. 

Michał Bania powiedział, że w dniu 9 stycznia 2025 r. do Urzędu Gminy wpłynęła od podmiotu 

- Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli (dalej: UCiDK) petycja o „pomoc w likwidacji 

nadal trwającego systemu  komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające 

organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia 

ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 

4 KRP.”. Autor petycji zachęca do poparcia opisanych w dokumencie zmian ustroju 

Rzeczypospolitej Polskiej oraz zachęca do finansowego wspomożenia planowanego 

przedsięwzięcia, oferując jednocześnie gratyfikacje w związku z poparciem opisywanej 

inicjatywy. W ocenie Rady Gminy – jakkolwiek analizowany dokument stanowi formalnie 

petycję, to jego treść jest swego rodzaju manifestem politycznym, zaś samą petycję należy 

odczytywać jako narzędzie do uzyskania rozgłosu i poparcia dla przedstawionej inicjatywy. 

Przedstawienie przez autora petycji założenia, że ustrój Rzeczypospolitej Polskiej jest ustrojem 

komunistycznym zaś partie polityczne oraz sądownictwo działają nielegalnie – pod względem 

prawnym ale i logicznym, nie mają uzasadnienia. W swoim wystąpieniu autor petycji powołuje 

się bowiem na treść przepisów Konstytucji, a kolejno kwestionuje przewidziane przecież w tej 

samej Konstytucji działanie sądownictwa i partii politycznych. Dysonans ten wydaje się jest 

wynikiem prezentowanych poglądów autora petycji przy jednoczesnym braku podstaw 
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faktycznych do formułowanych treści. W świetle powyższych uwag w ocenie Rady Gminy 

stanowisko autora petycji nie jest uzasadnione. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie, po czym poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radną Panią Elżbietę Popiołek o odczytanie projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem 

Elżbieta Popiołek odczytała projekt uchwały w sprawie petycji Urzędu Cywilnej i 

Demokratycznej Kontroli wraz z uzasadnieniem (projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. 

Marcin Jarosz powiedział, że rozumie, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje petycję 

Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli za niezasadną? 

Elżbieta Popiołek powiedziała, że tak. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Takich nie było, w związku z 

powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie petycji Urzędu Cywilnej i Demokratycznej 

Kontroli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Jarosz 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/55/2025 w sprawie petycji Urzędu Cywilnej i 

Demokratycznej Kontroli została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aport) do Spółki pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w 

Karczmiskach nieruchomości będącej własnością Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aport) do Spółki pod nazwą Zakład 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Karczmiskach nieruchomości będącej własnością Gminy 

Karczmiska. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym. Powiedział, że Zakład Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Karczmiskach jest spółką prawa handlowego, która została zawiązana w 

celu prowadzenia działalności komunalnej, w szczególności w zakresie doprowadzania wody i 

oczyszczania ścieków oraz gospodarki odpadami na terenie Gminy Karczmiska. Celem 
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realizowania zadań własnych gminy wskazane jest zatem przekazanie Spółce stanowiącej 

własność gminy nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka: 

1) nr 279/3 obręb ewidencyjny 08-Karczmiska Drugie. Nieruchomość ta jest niezbędna dla 

prowadzenia przez Spółkę działalności w wyżej wskazanym zakresie.  Nieruchomość ta 

zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gminy 

Karczmiska położona jest w terenie urządzeń obsługi komunikacji (B 4 KS): projektowany 

zespół 15 garaży lub zamiennie parking dla obsługi cmentarza. 

2) nr 3499 obręb ewidencyjny 07-Karczmiska Pierwsze. Nieruchomość ta jest niezbędna dla 

prowadzenia przez Spółkę działalności w wyżej wskazanym zakresie.  Nieruchomość ta 

zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gminy 

Karczmiska położona jest w terenie urządzeń odprowadzania i oczyszczania ścieków, teren 

urządzeń gospodarki komunalnej.(A18 TK.b-UC) 

Poprzez wniesienie przedmiotowych nieruchomości zwiększony zostanie kapitał spółki. 

Podwyższenie kapitału zakładowego nastąpi przez utworzenie nowych udziałów w spółce, które 

zostaną objęte w całości przez Gminę Karczmiska, będącą jedynym wspólnikiem Spółki. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym „do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości”. Wartość aportu, o którym mowa określona została na kwotę  

160 600,00 zł netto. Wartość została określona przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego.  

Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Karczmiskach planuje na tych działkach zbudować 

bazę na sprzęt i biuro. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie tej uchwały. 

Stanisław Włodek zapytał Prezesa ZGK Sp. z o.o. w Karczmiskach Pana Mariusza Bigosa, czy 

były może rozważane jakieś inne lokalizacje bazy dla zakładu, bo przecież jest duży teren i 

budynek po byłej Szkole Podstawowej w Głusku i można by je przystosować na potrzeby ZGK. 

Mariusz Bigos powiedział, że nie wchodzi ta lokalizacja w grę, bo jest to za daleko od centrum, a 

gro zadań i zleceń ściśle wiąże się z Karczmiskami. 

Katarzyna Socha powiedziała, że w Głusku budynek po byłej Szkole Podstawowej jest 

zdecydowanie za duży na potrzeby biurowe zakładu, a bazy garażowej tam w ogóle nie ma, więc 

adaptowanie tamtego terenu mija się z celem. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z 

powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

niepieniężnego (aport) do Spółki pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w 

Karczmiskach nieruchomości będącej własnością Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Jarosz 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/56/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu niepieniężnego (aport) do Spółki pod nazwą Zakład Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Karczmiskach nieruchomości będącej własnością Gminy 

Karczmiska została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opolskiemu 

na realizację zadań z zakresu oświetlenia. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opolskiemu na realizację zadań z zakresu oświetlenia. 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym i dotyczy on udzielania Powiatowi Opolskiemu 

pomocy finansowej na rok 2025 w wysokości 6 000 zł w formie dotacji celowej z 

przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącego utrzymania i funkcjonowania linii energetycznej 

zlokalizowanej na terenie  Nadwiślańskiej Kolejki Wąskotorowej w Karczmiskach Pierwszych. 

Odcinek, na którym zlokalizowana jest linia energetyczna, oświetla drogi gminne w Głusku 

Dużym-Kolonii oraz Karczmiskach Pierwszych ul. Kolejową przebiegające wzdłuż torowiska. 

Oświetlenie to nie jest niezbędne do funkcjonowania kolejki, jednakże służy mieszkańcom gminy 

Karczmiska. Powiat Opolski złożył wniosek o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 10 

000 zł. W budżecie na rok 2025 zabezpieczono kwotę w wysokości 6 000 zł. Zapytał, czy ma 

ktoś jakieś pytania odnośnie tej uchwały. Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opolskiemu na realizację zadań z zakresu oświetlenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/57/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Opolskiemu na realizację zadań z zakresu oświetlenia została podjęta i 

zamknął ten punkt obrad. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat. Powiedział, że projekt tej uchwały był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu 

wczorajszym. Powiedział, że planowana do dzierżawy działka nr 1107/2 położona jest w centrum 

Karczmisk Pierwszych, gdzie stacjonują autobusy, które dowożą dzieci do szkoły i jest to grunt 

o obszarze 0,0300 ha. Dotychczasowy dzierżawca korzystał z wydzierżawionego gruntu zgodnie 

z jego przeznaczeniem, wnosząc czynsz w określonym umową terminie. Dotychczasowy 

dzierżawca wyraził chęć kontynuowania dzierżawy przedmiotowych nieruchomości, zatem 

zwrócił się o ponowne zawarcie stosownej umowy. Zawarcie kolejnej umowy, na okres do 3 lat, 

będzie stanowiło dla gminy źródło dalszych dochodów. Powiedział, że ostatnio Wójt Gminy 

mówiła, że tam na terenie placu, gdzie w soboty odbywa się handel jest zaplanowane postawienie 

wiat targowych. Zapytał, czy takie plany są aktualne. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jeśli znajda się na to środki, to oczywiście na początek dwie albo 

trzy wiaty tam na placu staną. 

Katarzyna Socha powiedziała, że w tej chwili na tym placu parkują autobusy spółki i dopóki te 

autobusy będą tam parkować, to raczej nie będzie miejsca na postawienie wiat, ale jeśli społka 

zabierze stamtąd sprzęt, to oczywiście jest szansa na postanie tych wiat. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania odnośnie tej uchwały. Pytań nie 

było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek. 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/58/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym. Zapytał Skarbnika 

Gminy Panią Katarzynę Sochę, czy chciałaby jeszcze coś dodać? 

Katarzyna Socha powiedziała, że faktycznie projekt uchwały był szeroko omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym, ale jeśli 

ma ktoś jakieś pytanie, to chętnie udzieli odpowiedzi.6 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania? 

Monika Rymarczyk powiedziała, że w imieniu swoim jak również radnej Pani Joanny Nowak  

chciała serdecznie podziękować wszystkim za wsparcie dotyczące przebudowy drogi powiatowej 

nr 2615L Głusko-Wolica-Kowala o łącznej długości 3,242 km. 

Michał Walencik zapytał, czy ktoś jeszcze chce o coś zapytać. Pytań nie było, w związku z 

powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/59/2025 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym. Zapytał 

Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę, czy chciałaby jeszcze coś dodać? 

Katarzyna Socha powiedziała, że faktycznie projekt uchwały był szeroko omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska w dniu wczorajszym, ale jeśli 

ma ktoś jakieś pytanie, to chętnie udzieli odpowiedzi. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania? Pytań nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika 

Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr X/60/2025 w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicje Bełcik o przedstawienie tego 

sprawozdania.  

Alicja Bełcik powiedziała, że: 

1) Ogłoszony został nabór na członków komisji konkursowych do opiniowania ofert w otwartych 

konkursach ofert w 2025 r. oraz otwarty konkurs na realizację zadań publicznych w 2025 r. – termin 

składania ofert przez organizacje pozarządowe do 7 lutego 2025 r., budżet na zadanie 60 tys. zł, 

2) W dniu 20 stycznia 2025 r. odbyło się spotkanie Wójta Gminy z przedstawicielami organizacji 

pozarządowych podczas którego omówiono realizację zadań w 2024 r. i planowane konkursy zadań 

publicznych na b.r., 

3) W styczniu b.r. Wójt Gminy podpisał umowy dotacyjne: 

 na realizację bieżących zadań z: Powiatem Opolskim na utrzymanie bieżące Orlika w 

Karczmiskach – kwota 20 tys. zł, 

 z PAN Instytut Archeologii i Etnologii w Warszawie na realizację zadania własnego 

gminy z zakresu ochrony i opieki nad zabytkami polegających na pracach i badaniach 

archeologicznych grodziska i kurhanów w Chodliku i wydatków administracyjnych 

związanych z realizacją tego zadania przez Misję Archeologiczną w Chodliku – kwota 5 

tys. zł, 

 z Gminną Biblioteką i Domem Kultury w Karczmiskach na pokrycie kosztów 

funkcjonowania hali sportowej w Karczmiskach – kwota 52 tys. zł. 

Alicja Bełcik poinformowała, że zgodnie z Obwieszczeniem Wojewody Lubelskiego 

kwalifikacja wojskowa w 2025 roku dla gminy Karczmiska zostanie przeprowadzona  w Opolu 

Lubelskim przy ul. Szpitalnej 9 w okresie od dnia 31 marca 2025 r. do dnia 17 kwietnia 2025 r. 

(z wyłączeniem dni ustawowo wolnych od pracy) oraz, że w czwartek tj. 30 stycznia o godz. 9.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy odbędzie się spotkanie  informacyjno - szkoleniowe z 

pracownikami Krus dotyczące ubiegania się o ulgi w spłacie należności wobec KRUS, w tym 

umorzeń powstałych zadłużeń. Na koniec przedstawiła prezentację dotyczącą podsumowania 

2024 roku (prezentacja stanowi Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. Pytań nie 

było, w związku z tym zamknął ten punkt obrad. 
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15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik o udzielenie odpowiedzi. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jeśli chodzi o złożone wnioski na dofinansowanie remontów dróg, 

to na dzień dzisiejszy złożony jest wniosek na ulicę Rejtmanówkę i oczekujemy na 

rozstrzygnięcie, natomiast planowane jest złożenie wniosku na ulicę Owocową. Dnia 29 stycznia 

2025 roku ma odbyć się spotkanie dotyczące tego naboru i gmina jest przygotowana do  złożenia 

wniosku na tą ulicę owocową. Powiedziała też, że jeśli chodzi o kosze na śmieci przy DINO, to 

oczywiści będą rozmowy z kierownikami tego sklepu o to, żeby zwiększyć ilość koszy na śmieci, 

a ze swojej strony postaramy się o postawienie może większych śmietników. Natomiast jeśli 

chodzi o odbiór popiołu, to oczywiście w miarę możliwości postaramy się wznowić ten odbiór na 

zasadzie wystawki, jednak takie działanie musi być poprzedzone sesją, bo musi być podjęta 

stosowna uchwała, ale musowo zaobserwować jak te stawki się kształtują i na pewno nie będzie 

to za miesiąc, czy za dwa, ale może gdzieś koło maja, ale tak jak były obietnice ten temat 

zostanie ponowiony. 

Michał Kozieł zapytał, czy do wniosku na ulicę Owocową nie można by było dołączyć jeszcze 

ulicę Niwę, bo jest na tą drogę przygotowana dokumentacja i leży już rok i czeka na te lepsze 

dni. 

Alicja Bełcik powiedziała, że nie można złożyć więcej wniosków jak jeden, a zaplanowana jest 

ulica Owocowa i tam kończy się data ważności dokumentacji i to obliguje do wyboru właśnie tej 

drogi, żeby nie przepadła ważność dokumentacji. 

Michał Kozieł zapytał jak długo jest ważna taka dokumentacja. 

Alicja Bełcik odpowiedziała, że 3 lata. 

Michał Walencik zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z tym 

podziękował za udzielenie odpowiedzi i zamknął ten punkt obrad. 

16. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Poinformował , że do biura rady wpłynął odpis postanowienia z dnia 26 listopada 2024 roku w 

sprawie ze skargi kasacyjnej Janusza Goliszka od wyroku Wojewódzkiego Sądu  

Administracyjnego w Lublinie z dnia 23 marca 2021 roku w sprawie ze skargi Janusza Goliszka 

na uchwałę Rady Gminy Karczmiska. Poprosił obsługę prawną Pana Michała Banię o 

wyjaśnienie tego tematu. 

Michał Bania powiedział, że sprawa toczyła się dosyć długo, bo od 2020 roku. Poprzednia 

kadencja Rady Gminy Karczmiska uchwałą Nr XXII/117/2020 w dniu 21 sierpnia 2020 roku nie 

udzieliła Wójtowi Gminy Karczmiska wotum zaufania. Na powyższą uchwałę Janusz Goliszek 

wniósł skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Lublinie skarżąc ją w całości. W 

odpowiedzi Rada Gminy Karczmiska wniosła o oddalenie skargi. Wojewódzki Sąd 
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Administracyjny w Lublinie po rozpatrzeniu skargi orzekł o oddaleniu skargi, natomiast skargę 

kasacyjną od powyższego wyroku wniósł Janusz Goliszek zaskarżając rozstrzygnięcie Sądu 

pierwszej instancji w całości. Naczelny Sąd Administracyjny stwierdził, że nie ma podstaw do 

uznania, że uchwała o nieudzieleniu Wójtowi Gminy Karczmiska wotum zaufania, narusza jego 

prawnie chroniony interes. Ponieważ Sąd pierwszej instancji rozpoznał skargę podlegającą 

odrzuceniu to Naczelny Sąd Administracyjny uchylił zaskarżony wyrok i odrzucił skargę. 

Odrzucając skargę Naczelny Sąd Administracyjny nie dokonuje kontroli zawartych w skardze 

kasacyjnej zarzutów, jak również nie rozpoznaje zawartych w skardze wniosków. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. Pytań nie 

było, w związku z tym zamknął ten punkt obrad. 

17. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Michał Walencik stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął X sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 
 
 Michał Walencik 
 

Przygotowała: Elżbieta Żółkiewska 


